

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR ~~RESTRICTED~~  
LES TARIFS DOUANIERS L/3213  
ET LE COMMERCE 30 May 1969

Limited Distribution

---

NOTIFICATIONS OF IMPORT RESTRICTIONS OF  
NEWLY-INDEPENDENT COUNTRIES

In GATT/AIR/713, all contracting parties were asked to notify lists of import restrictions in force which are or may be inconsistent with GATT and not authorized by the CONTRACTING PARTIES. It was also suggested that restrictions of newly-independent contracting parties be notified even if the status of the restrictions had not yet been determined, on the understanding that these would be issued in a separate series of documents for information and without prejudice to a later decision concerning their character.

Notifications falling in this latter category will be issued as received as addenda to this document.

---

NOTIFICATION DES RESTRICTIONS A L'IMPORTATION  
APPLIQUEES PAR LES PAYS D'INDEPENDANCE RECENTE

Les parties contractantes ont été invitées (GATT/AIR/713) à notifier toutes les restrictions à l'importation qu'elles appliquent contrairement aux dispositions de l'Accord général et sans avoir obtenu l'autorisation des PARTIES CONTRACTANTES. Il a été également suggéré que les parties contractantes qui viennent d'accéder à l'indépendance devraient notifier leurs restrictions à l'importation même si le statut de ces restrictions n'a pas encore été déterminé, étant entendu que ces notifications seraient diffusées pour information dans une série distincte et sans que soit préjugée la nature des restrictions en question.

Dès leur réception par le secrétariat, ces notifications paraîtront sous forme d'addenda au présent document.